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NÄIN KOEN OLONI 
TURVALLISEKSI

TERVEYDESTÄNI ON 
TÄRKEÄ HUOLEHTIA

NÄIN HUOLEHDIN 
ITSESTÄNI

LIIKKUMINEN 
JA APUVÄLINEENI

HOIDAN ASIANI 
HUOLELLA

VIIHTYISÄ KOTINI, 
SEN ESINEET JA VARUSTEET

Tämän kuvan asioista
 on hyvä keskustella ja sopia  

kun muutat uuteen kotiin. 

On tärkeää, että tiedät, 
mitä omassa kodissa asuminen tarkoittaa. 
Esim. asioiden hoitamisen vastuut voivat 

muuttua vähitellen. 

 Ketkä tuntevat sinut parhaiten 
ja välittävät sinusta? 

Näiden ihmisten ja uuden kodin työntekijän 
on tärkeä olla mukanasi myös muuton ja 

asumisesi suunnittelussa. 

VIETÄN HYVÄÄ 
VAPAA-AIKAA

Näin se sujuu kun muutan ryhmäasumiseen

MINULLE TÄRKEÄT 
ASIAT

MINULLE TÄRKEÄT 
IHMISSUHTEET

OLEN TYÖSSÄ 
TAI OPISKELEN


